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NIET invullen, dit wordt NA collegebesluitvorming toekend

Bijlage(n) <<AANTAL INVULLEN>> of regel verwijderen

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake Zorgen omtrent gymnastiekvereniging 

DVO

Geachte heer Van Dam Timmers,

Bij brief van 8 februari 2021, bij ons ingekomen op 9 februari 2021, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens de 
fractie CDA vragen gesteld inzake Zorgen omtrent gymnastiekvereniging DVO.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. DVO heeft een meningsverschil gehad met het sportbedrijf over onder 
andere vergoedingen voor het organiseren van sportclinics en het 
verhogen van de zaalhuur. Waarom wil het college niet tegemoet 
komen aan de vraag van DVO voor vergoedingen van het organiseren 
van eerdere sportclinics en de zaalhuur?

Antwoord Er is gehandeld binnen de geldende vastgestelde kaders voor deelname 
door verenigingen aan schoolsporttoernooien. Conform de voorwaarden 
worden alle verenigingen hierin gelijk behandeld.

Vraag 2. Wat kan het college concreet doen om tegemoet te komen aan de 
zorgen van DVO omtrent de stijgende parkeertarieven bij de 
sportboulevard?

Antwoord De parkeertarieven vallen onder het project Middenzone. Het probleem 
wordt benaderd vanuit het algemeen belang van alle betrokken 
partijen (gebruikers Sportboulevard) en niet vanuit één specifieke 
vereniging.

Vraag 3. Wat kan het college doen om DVO te ondersteunen/ te helpen in hun 
wens om als een van de grootste verenigingen (1000 leden) een 
regionaal top sport centrum te vormen?

Antwoord We hebben de afgelopen jaren samen met DVO diverse gesprekken 
met de Koninklijke Nederlandse Gymnastiek Unie (KNGU) gevoerd over 
de mogelijkheden voor het realiseren van een door de KNGU erkend 
talentontwikkelingsprogramma meisjes turnen. De KNGU heeft tot op 
heden elke keer aangegeven dat het programma van DVO hier niet 
voor in aanmerking komt. 
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De gemeente heeft geen invloed op de keuze die de KNGU maakt. In 
de samenwerking tussen Den Haag, Dordrecht en Rotterdam (CTO 
Metropool) is gewerkt aan een gezamenlijke visie op (top)sport. Een 
van de focussporten in deze visie is turnen voor heren en in de 
toekomst mogelijk ook dames. De drie steden zetten zich komende 
jaren (2024) in om topsport- en talentontwikkelingsprogramma's in de 
turnsport in de gehele regio te realiseren. In dit proces nemen wij in 
Dordrecht DVO mee.     

Vraag 4. Deelt het college de mening dat het turnen gezien de omvang in 
Dordrecht een regionaal topsport centrum zou moeten hebben? En 
waarom wel/niet?

Antwoord Om een door de KNGU erkend talentontwikkelingsprogramma te 
kunnen realiseren moet er onder andere worden voldaan aan zeer 
strenge eisen met betrekking tot het turnniveau van de talenten. Tot 
op heden kon er volgens de KNGU nog niet aan deze eisen voldaan 
worden. De hoeveelheid turners in Dordrecht speelt hier geen rol in. 
De gemeente heeft geen invloed op de voorwaarden die de KNGU stelt.

Vraag 5. Wat heeft het college de afgelopen jaren gedaan om voor het turnen 
een regionaal top sport centrum voor het turnen te realiseren?

Antwoord Zie antwoord vraag 3. In Dordrecht beschikken wij over een top 
turnhal in de Sportboulevard. 

Wij vertrouwen er op u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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